



www.spaziocreativo.it

**EASYTON
Plus**



**High Definition Measure
Practical
Disposable
Safe
Easy
Sterile**



Disposable prism for applanation tonometry
Einweg-Messprisma für Applanations-Tonometer

EasyTon
MADE IN ITALY 
plus 



Remove the tonometer prism from the sterile kit being careful not to contaminate the tip.
Entfernen Sie die Verpackung des Messkörpers; nicht den Bereich berühren, der mit dem Auge in Kontakt kommt.



Insert the tip into the tonometer with the line aligned to the zero position.
Setzen Sie den sterilen Einweg-Messkörper korrekt in das Tonometer ein; die Messskala auf "Null" Position stellen.



Perform the intraocular pressure measurement.
Führen Sie die Messung des Augendrucks durch.



Dispose of the used tonometer tip.
Entsorgen Sie den Einweg-Messkörper und verwenden Sie diesen nach Gebrauch nicht wieder.

Each individual EASYTON kit contains a sterile tonometer prism tip. This is all that you need to complete an accurate and sterile tonometry procedure. For your economical convenience EASYTON comes in an attractive dispenser holding 100 pieces.

Jede Easyton Plus Einzelpackung enthält ein Messprisma. Das ist alles was Sie brauchen, um eine korrekte und sterile Tonometrie-Untersuchung durchzuführen. Für den ökonomischen Einsatz sind die Messkörper in einer praktischen Spenderbox à 100 Stück verpackt.



COD. 100401 pz. 100

For the best use, the slit lamp must be placed between $+20^{\circ}$ - -20° degrees



Practical Praktisch

Everything you need for completely sterile tonometry in one pack.
Alles was notwendig ist, um den Augendruck zu bestimmen

Easy Einfach

The tonometry prism fits easily on all types of Goldmann tonometers.
Geeignet für alle Arten von Goldmann Applanations-Tonometern

Sterile Steril

Risk of infection is eliminated.
Verhindert die Gefahr einer Infektion

Disposable Einweg

No need to clean the tonometer prism. Simply throw it away. Your patients will be impressed with your attention to hygiene. You will be impressed with its speed of use.

Das Produkt ist für den einmaligen Gebrauch entwickelt und muss nicht gereinigt werden. So sorgt es für maximale Sicherheit für den Patienten und spart Zeit und Kosten.

Safe Sicher

Sterilised with ethylene oxide, the tonometer prism is safe to use with no risk of allergic reaction or infection. Dank Sterilisation mit Ethylenoxid ist Easyton 100% sicher und schützt vor allergischen Reaktionen und Infektionen.

1.65 gr $\pm$ 0.05

CE 04 76 [STERILE]

MADE IN ITALY

FE-Group srl
viale dell'industria 42 - Busto Arsizio (VA)

EasyOpht

Easyopht brand of FE-Group srl

viale dell'Industria, 42 - 21052 BUSTO ARSIZIO (VA) - ITALY

tel. +39 0331 626 490 - fax +39 0331 325295

www.easyopht.com - info@easyopht.com



Vertrieb durch: Firma Salensa • medizinischer Bedarf für das Auge
Sandgraben 4 • 88142 Wasserburg • Telefon +49 83 82 9430225
www.salensa.de • www.salensa-shop.de • vertrieb@salensa.de